
 

 
 

Rijnland 
Wij benaderden de verkiesbare partijen bij de waterschappen in ons gebied en vroegen ze te 

antwoorden op onderstaande vijf vragen. In de afbeelding eronder zie je in één oogopslag hoe 

de partijen gereageerd hebben ten opzichte van de hengelsport. Onder de afbeelding kun je de 

uitgebreide antwoorden per waterschap verkiesbare partij downloaden en lezen. 

Vragen 

1. Wilt u de dialoog en samenwerking met de sportvisserij binnen uw waterschap? (Na 

voetbal – de tweede NOC/NSF sportbond van Nederland met meer dan 750.000 leden en 

ruim 1,7 miljoen recreatievissers)  

Ja/Nee Licht u toe. 

2. Staat u positief tegenover de hengelsport als algemene recreatievorm? 

Ja/Nee Waar ziet u kansen? 

3. Vindt u dat het waterschap een voorname rol speelt bij de bereikbaarheid en het 

bevisbaar houden van uw wateren?  

Ja/Nee Licht u toe. 

4. Bent u bereidt om de sportvisserij te faciliteren zodat mensen, jong én oud, veilig en 

verantwoord kunnen vissen?  

Ja/Nee Waar ziet u kansen? 

5. Vindt u dat het waterschap extra zou moeten investeren in de kwaliteit van de 

onderwaterwereld; het huis van de vis (waterkwaliteit, biotoop, migratie)?  

Ja/Nee Licht u toe. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Antwoorden van de deelnemende partijen 

Vraag 1 

Wilt u de dialoog en samenwerking met de sportvisserij binnen uw waterschap? (Na 

voetbal – de tweede NOC/NSF sportbond van Nederland met meer dan 750.000 leden 

en ruim 1,7 miljoen recreatievissers)  

 

Ja. JA21 wil zeker de dialoog aan met de sportvisserij. Wij nodigen u dan 

ook graag uit om eens te komen praten met de lijsttrekker voor de 

verkiezingen of met de fractie na de verkiezingen. 

 

 

 

 

Ja, uiteraard. 

 

 

 

 

 

 

 

Ja, natuurlijk. De VVD voert die dialoog en samenwerking met de 

sportvisserij al lange tijd. 

 

 

 

 

 
Ja, absoluut. Sportvisserij Nederland is een van de oprichters van Water 

Natuurlijk. Sportvissers zijn vaak goed op de hoogte van de toestand van 

het water. Zij zijn onze oren en ogen langs de waterkant. En de vis is 

een teken van de gezondheid van het water. Water Natuurlijk Rijnland 

wil daarom dialoog en samenwerking met de sportvisserij voor een 

verantwoord visgedrag en versterking van de natuur rond het water. 

 

 
Ja. Sportvissers blijken een oog- en oor-functie te vervullen. Zittend langs 

de waterkant hebben ze zicht op waterverontreiniging, overmatige 

verkleuring van water, overmatige plantengroei, ernstige stank, vissterfte, 

botulisme, milieuvervuiling, zwerfvuil op of aan het water, en andere 

denkbare (ongewenste) situaties bij of op het water. Een goede 

oppervlaktewaterkwaliteit is een kerntaak van een waterschap en in 

wederzijds belang van de sportvisserij. 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 2 

Staat u positief tegenover de hengelsport als algemene recreatievorm? 

 
Ja. JA21 vindt recreatie in en rond het water belangrijk. Wij willen dat 

inwoners kunnen genieten van de natuur. Hengelsport vinden wij ook 

een belangrijk vorm van recreatie. In ons verkiezingsprogramma voor 

het waterschap hebben we het navolgende staan: “Hengelsport toestaan 

voor vissers die in het bezit zijn van een visvergunning.” JA21 denkt dat 

het goed is om het vissen te faciliteren binnen het waterschap. Een ieder 

met een visvergunning mag vissen binnen het waterschap. 

 

 
Ja, schoon water om te zwemmen is gelijk aan schoon water voor dier 

en plant. Zolang flora en fauna erdoor behouden cq versterkt worden 

staat de PvdA daar positief tegenover. 

 

 

 

 

 
De VVD wil voor alle vormen van recreatie voorwaardenscheppend bezig 

zijn, dus ook de hengelsport 

 

 

 

 

 
Jazeker, we zetten in op duurzame sportvisserij. Duurzame sportvisserij 

is in onze ogen een verantwoorde recreatievorm die kan bijdragen aan 

het versterken van de natuur in Rijnland. We zien kansen op verder 

stimuleren van het gebruik van loodvervangers, het monitoren van de 

biodiversiteit op, in en rond het water en het inzetten op educatie van de 

nieuwe generatie verantwoorde sportvissers. 

 

 

 
Ja. De hengelsport is een vorm van recreatie waarbij de deelnemers buiten 

in de natuur zich ontspannen, tot rust komen en kennis kunnen maken 

met onze flora en fauna. 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 3 

Vindt u dat het waterschap een voorname rol speelt bij de bereikbaarheid en het 

bevisbaar houden van uw wateren? 

 

 
JA21 vindt in de eerste plaats dat het waterschap zich moet richten op de 

kerntaken (waterveiligheid, waterbeheer en waterkwaliteit) om zo de 

lasten voor de inwoners laag te houden. Waar mogelijk willen we recreatie 

mogelijk maken en houden. Wij zien vissen ook als een belangrijke vorm 

van recreatie. 

 

 

 
Ja, vwb het bevisbaar houden, de bereikbaarheid (infrastructuur leidend 

naar viswater is een rol van de gemeente. 

 

 

 

 

 

 
Daar waar het gaat om open viswater is het waterschap de aangewezen 

instantie en pakken wij die rol. Bij vissen vanuit de wallekant kan het 

waterschap in voorkomende gevallen de samenwerking zoeken met de 

lokale gemeenten.  

 

 

 

 
Jazeker. Water Natuurlijk wil dat er wandelpaden zijn langs sloten en 

andere watergangen voor wandelaars, vissers, fietsers, vaarders, of ander 

recreatieve medegebruikers. Maar als er sprake is van een kwetsbaar 

natuurgebied zou de toegang beperkt moeten worden. Daarnaast zet 

Water Natuurlijk in op het baggeren van wateren, ook door andere 

eigenaren van water, zodat de kwaliteit van het water beter wordt en dat 

er planten zijn en vissen zwemmen. 

 

 

 
Ja. Het oeverbeheer is een van de taken van het Waterschap. Het 

Waterschap kan daardoor een belangrijke rol vervullen in het toegankelijk 

houden van de oevers voor de hengelsporters, rekening houdend met het 

beschermen van de ecologische waarden van de oevers. Het bevisbaar 

houden van het water hangt nauw samen met de waterbeheertaak van 

het Waterschap. Het waterschap handhaaft het waterpeil door afvoer van 

overtollig water en vasthouden en aanvoer in droogteperiodes. Hiervoor 

is nodig het water op diepte te houden (baggeren) en het maaien en 

verwijderen van overmatige waterplanten. 



 

 
 

Vraag 4 

Bent u bereidt om de sportvisserij te faciliteren zodat mensen, jong én oud, veilig en 

verantwoord kunnen vissen? 

 
Ja, mits de kosten niet te hoog zijn. JA21 wil recreatie waar mogelijk 

faciliteren. Dit kan bijvoorbeeld door de aanleg van vissteigers. Wij zien 

dit echter in de eerste plaats niet als een taak van het waterschap. Het 

waterschap moet zich richten op de kerntaken (waterveiligheid, 

waterbeheer en waterkwaliteit) en de lasten voor inwoners zo laag 

mogelijk houden. 

 

 
Ja 

 

 

 

 

 

 

 

 
Het faciliteren van de sportvisserij is natuurlijk geen kerntaak voor het 

waterschap, maar in veel gevallen is het mogelijk om bij de uitvoering van 

het beleid met kleine ingrepen mede de sportvisserij te faciliteren. De VVD 

probeert dat zoveel mogelijk te doen. 

 

 

 
Ja, we versterkende natuur op, in en rond het water. We zetten in op 

’visparels’ en groen in de buurt, zodat jong en oud en mensen met 

beperking kunnen genieten van de natuur en het leven rond, op en in het 

water. 

 

 

 

 
Ja. Dat willen we doen door onder andere te pleiten voor het realiseren 

van vissteigers voor personen met een beperking. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 5 

Vindt u dat het waterschap extra zou moeten investeren in de kwaliteit van de 

onderwaterwereld; het huis van de vis (waterkwaliteit, biotoop, migratie)? 

 
Nee. Het beheren en verbeteren van de waterkwaliteit zien wij als een 

kerntaak van het waterschap. Dat gebeurt dus al en extra geld investeren 

is dan niet nodig. We houden de lasten voor inwoners laag. 

 

 

 

 
Ja, zie ook antwoord 2. 

 

 

 

 

 

 

 
Tijdens de huidige zittingsperiode heeft de VVD binnen het 

Hoogheemraadschap van Rijnland bijgedragen aan een investering van 

meer dan 40 miljoen Euro om de waterkwaliteit te verbeteren. Met 

succes: de biodiversiteit is sterk vooruitgegaan. Binnen de 

coalitieonderhandelingen voor de volgende bestuursperiode zal de VVD 

opnieuw een investeringsbijdrage overwegen. 

 

 

 
Ja, de waterkwaliteit dient verbeterd te worden. De natuur in, op en 

rond het water moet hersteld en versterkt worden. Water Natuurlijk doet 

heel veel om dierenwelzijn van vissen te verbeteren, zoals het maken 

van visvriendelijke en -passeerbare gemalen, stuwen en 

natuurvriendelijke oevers. Met deze doelen voor ogen is extra investeren 

noodzakelijk. 

 

 
Ja. Er ligt nog een grote opgave om de komende jaren verder toe te 

werken aan de Kaderrichtlijn Water. Daaraan is onlosmakelijk verbonden 

de verbetering van de aquatische ecologische toestand van onze wateren, 

waarin ook de visstand beter kan gedijen. Werken aan de kwaliteit van 

ons oppervlaktewater vraagt derhalve ook investeringen. 

 

 

 

Overige partijen 

50 Plus, CDA en PvdD hebben geen reactie gegeven op de gestelde vragen.  

 


